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Trnovska vas eZ zupanom A/ojzom Benkom ob 17. obcinskem prazniku 

Za veejo kakovost iivljenja 
ObCIna Trnovska vas v tah dneh praznuJe ie 17. obCInski praznlk. OsrednJa slovesnost s podelltvl)o obClnsklh 
prl%nanJ bo v tamkaJinJI v.cnamenskl dvoranl Jutri, 17. oktobra, ob 17. uri. 

Ob praznovanju smo. se pogo
varjali z fupanom A1ojzom Ben· 
kom in ga najprej povpraSali, 
kalerib nalozb so se lotili v lem 
letu in kdaj nameravajo investi· 
cije, ki so v leku, koneati .• Lelos 
zak1jucujemo gJavno investicijo, 
o kaleri se ze nekaj leI pogovar· 
jamo. Kot verno, z investicijo 
ni ,10 povsem gladko. Vlada RS 
je namree lela 2013 vse investi· 
cije na ddavnib ceslah zaradi 
pomanjkanja sredslev uSlavila. 
Skozi celolno lansko leto smo 
se trudili, da bi investicijo nada· 
Ijevali. In sele lelos se nam je z 

veliko pogajanji in mirnim dialo
gom uspelo dogovoriti z izvajal· 
cern in veCinskim flllancerjem 
za direkcijo RS za infraslrukturo 
tee sofrnancerjem Darsom. V 
lem trenutku pOlekajo dela, po
godbeni rok za zakljueek investi· 
cije je 15. april. Trdno sem pre· 
priean, da bode dela do lakral 
koncana. Gre za velik finanCni 
zalogaj. Vrednosl. projekla je 
namree okrog 970.000 evrov. 
Deld obc'ine je 194.000 evrov. 
Seplembra pa se nam je uspelo 
Se dogovoriti, da bo Direkcija za· 
gOlovila dodalna sredstva in pre· 
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Zupan A10jz Benko naslednJe lito nacriuJe modernlzaclJo ceste v 
smerl BlieCkega Vrha. 

plaslila cesto skozi obe naselji," 
je povedal fupan, ob tern pa se 
dodal: .Vem, da ni bilo prijelno 

. ziveti ob gradbiseu, sploh ker je 
trajalo predolgo, zato razumem 
slabo voljo vsakega posamezni· 
ka." 

Letos .so v Bisu zgradili tudi 
kanalizacijo s eistilno napravo 
z zmogljivosljo 350 populacij· 
skih enol v vrednosti 880.000 
evrov . • Uspelo nam je pridobiti 
613.000 evrov soflllancerskih 
sredstev iz programa RRP. Zade
va je ze v obralovanju. Tehnicni 
prevzem za Cistilno napravo 
smo ie opravili, prejsnji teden 

, 

pa smo pridobili Se uporabno 
dovoljenje .• LelOS so se lotili tudi 
ureditve nasclja BiS. 

·Kol veejo 1etosnjo pridobitev 
Benko ocenjuje Se izgradnjo 
zbirnega centra, lei je v obCini 
dobro zaZiveL Izvedli so tudi vee 
manjsib investicij, denimo pre· 
plastitev ceste od krozisca v Tr· 
novski vasi do kulrurne dvorane 
v vrednosti dobrih 30.000 evrov, 
Ciseenje LoCkega in Trnovskega 
potoka vvrednosti 20.000 evrov 
ter ureditev cestnega prikljueka 
iz smeri Vitomarci na regional
no cesto. 

petek e 16. oktobra 2015 

OSCINA 
TRNOVSKA VAS 

Vsem oblankam in oblanom iskreno lestitam 
ob 17. oblinskem prazniku obline Trnovska vas. 

Vabim vas na spremljajole prireditve, se posebej pa 
na osrednjo prireditev, ki bo 'v soboto, 17. oktobra 2015, 

ob 17. uri v velnamenski dvorani v Trnovski vasi. 

Po osrednji priredilvi bo v sotoru na priredilveni ploscadi 
pred veenamensko dvorano zabava z ansamblom 

Stajerski Jakini in glasbeno skupino Kingston. 

Zupan obline Trnovska vas \u 
Alojz Benko, dipl. upr. org. ~ 

Prihodnje leto na 
vrstl cesta protl 
Biieckemu Vrhu 

Stevilo prebivalcev 
narasea 

Pozitiven pa je rudi podatek, 
da se v obCini zadnja lela vzlraj
no poveeuje 'tevilo obeanov. 
"Na to smo izredno ponosni. 

. Za to je vee razlogov, med njinti 
tudi, da smo ena izmed obein 
z zaniniivo eeno komunalne
ga prispevka. Privlaeni smo 
tudi, ker imamo zagolovljeno 
osnovno infrastrukturo, vrtee · 
in osnovno solo. Moram pa po
vedatl, da bomo zaradi veCjega 
stevila ueencev prihodnje leta v 
o~novni soli morali urediti doda· 

Na vpraSanje, katere so tiste 
investicije, ki bi jib bilo v pri· 
hodnje treba nujno urediti, pa 
je Benko odgovoril: .Prihodnje 
leto bomo zagolovo zaeeli mo
dernizacijo eeste v smeri BiSer
kega Vrha. V teku je pridobiva· 
nje zemljise. V izdelavi je tudi 
projekt ureditve pokopaliSCa. 
Naslednji najveeji problem, ki 
nas <aka v prihodnje, pa je na 
podroeju ekologije. Trenutno iz· 
delujemo projekt za celotno ob
eino, da bomo prisli do zakljue· 
ka oz. resitve, kje bomo gradili len prostor (ueilnico). Skratka, 
kanalizacijo in kje bomo sofi. Ijudje, ki pridejo, vidijo, da bode 
nanciraji izgradnjo malib komu. tukaj ZiYCli v urejenem okolju in 
nalnib Cistilnib naprav. Treba bo jim nie ne bo manjkalo. Ne sme
razntisljati tudi 0 preplastitvah mo pa tudi prezreli ugodne pro
lokalnib cesl in javnih poti, saj metne lege obeine," se zakljuci 
so stednje glede na obremefutl>e ,. Jfupan' \~ • 
bistveno preslabe.. Mon/"" Leven/Ii 


